
PROTOKÓŁ NR LIV/2021 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 29 listopada 2021 r. 

 

 Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 15.07. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

3. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

4. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

Nieobecni radni: Głąb Artur, Kutryba Kamil, Pikus Joanna. 

 

Ad I/ Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie  

quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu. Otwieram LIV 

(54) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Na początku 

sprawdzę listę obecności, by stwierdzić, czy posiadamy wymagane kworum,  

by podejmować prawomocne uchwały, więc odczytuję, za chwilę będę 

odczytywać nazwiska Państwa Radnych z listy, a Państwo będziecie potwierdzać 

swoją obecność: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Dzień dobry Państwu, Mateusz Czeremcha, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec. 
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Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, obecna. Sajda 

Włodzimierz. Sajda Włodzimierz 

Radny Wł. Sajda – Obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec –Włodzimierz Stec, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. Dzień dobry. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. Witam 

Państwa. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Dzień dobry. Jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik. Jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. Dzień dobry wszystkim. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jerzy Wrona, obecny. Więc proszę 

Państwa, na podstawie listy obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane 

kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Witam Państwa Radnych bardzo 

serdecznie. Witam Wiceprezydentów Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego Panów: 

Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Sekretarz Miasta Panią Annę 

Niedbałę, Skarbnika Miasta Pana Sławomira Kijaka. Wszystkich Państwa 

obecnych z nami na tej sali, a także internautów, którzy śledzą obrady naszej sesji 

online. 

 Szanowni Państwo, jak zwykle przypominam o dwóch sprawach. Pierwsza 

sprawa dotyczy ochrony danych osobowych. A więc zgodnie z rozporządzeniem 

Parlamentu Europejskiego i Rady Europy z 27 kwietnia 2016 r., uczestnicząc  

w posiedzeniu Rady, musimy mieć świadomość, że wyrażamy jednocześnie 

zgodę na przetwarzanie danych osobowych. Stąd też informuję Państwa, że dane 

są utrwalane, a więc wymienione Państwa dane adresowe, czy nazwisko i imię,  

w związku z transmisją z sesji i są ogólnodostępne, jednak od radnych nie jest 

wymagana zgoda na to, żeby te dane były udostępniane. Natomiast, jeśli Państwo 

w swoich wypowiedziach używają nazwisk czy też adresów osób trzecich miejcie 
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świadomość, że musicie mieć zgodę tych osób na to, żeby te dane ujawniać.  

I druga informacja, zgodnie z ustawą z 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej 

stron internetowych i innych aplikacji mobilnych podmiotów publicznych  

oraz dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady Europy z 26 października  

2016 r. wszystkie materiały publikowane na stronach samorządu terytorialnego  

są przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Stąd też, zgodnie z tymi aktami 

prawnymi, nagrania obrad sesji Rady Miasta będą uzupełniane o napisy dla osób 

niesłyszących.  

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM I. – Renduda-Dudek – Przechodzimy, proszę Państwa,  

do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji. Czy ktoś z Państwa ma uwagi  

do zaproponowanego wcześniej porządku obrad? Proszę o zabranie głosu Pana 

Prezydenta Dominika Smolińskiego.  

Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński – Pani Przewodnicząca! Szanowni 

Państwo! Prośba nasza dotyczy zmiany dotyczącej punktu III, a więc „Podjęcia 

uchwał w sprawie”. I w tym wypadku po ppkt 11 czyli projekcie uchwały zm. 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na 2021 r. – wnoszę nowy projekt uchwały. I jako ppkt. 12 zm. uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r. Tym 

samym dotychczasowy ppkt 12, a więc uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029 stanie się  

ppkt 13. Konsekwencją również tego projektu będzie zmiana załącznika nr 1  

do projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Materiały dotyczące tej 

zmiany Państwo Radni otrzymali na pocztę elektroniczną w dniu 25 listopada 

2021 r., a przedmiotowa zmiana w zakresie wprowadzenia nowej uchwały oraz 

zmiany załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej była również przedmiotem obrad Komisji Budżetu. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM I. –Renduda- Dudek  – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby wnieść jeszcze jakąś zmianę do porządku obrad? Nie widzę. 

Wobec powyższego, ponieważ wnosimy pkt 12 zgodnie z tym co powiedział Pan 

Wiceprezydent, w pkt III, a mianowicie projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021, musimy zatem 

przegłosować wniesienie tego punktu do porządku. I teraz rozpoczynamy 

głosowanie: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  
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Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – W tym momencie mamy już nowy 

porządek obrad – punktów 13 w porządku obrad. I przystępujemy w takim razie  

do realizacji naszego porządku obrad.  

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) nabycia nieruchomości, 
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2) nabycia nieruchomości, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udostępniania lokali 

użytkowych znajdujących się w obiektach Inkubatora Przedsiębiorczości  

i Centrum Biurowo – Konferencyjnego w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu Inkubatora Przedsiębiorczości  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

5) określenia zasad i trybu udostępniania lokali znajdujących się w obiekcie Centrum 

Aktywności Obywatelskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski”, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

8) ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, 

9) diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu,  

11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

IV. Informacja o stopniu realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 

przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski. 

V. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jako pkt III, będzie to Podjęcie 

uchwał w sprawach: pkt 1 projekt uchwały, nabycie nieruchomości, to jest 

dwóch działek położonych w Ostrowcu przy ul. Ostrowieckiej o łącznej 

powierzchni 0,48 ha. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i 

Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej nabycia nieruchomości położonej 

przy ul. Ostrowieckiej o łącznej powierzchni 0,48 ha. Przystępujemy  

do głosowania: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  
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Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Stwierdzam, że uchwałę w sprawie 

nabycia nieruchomości położonej…  

Radny Wł. Stec – Nie słychać Pani Przewodniczącej.  

Radny D. Kaszuba – Nie słyszymy uzasadnienia, ani wyniku głosowania. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Więc stwierdzam, że pierwszą uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie. Czy słychać mnie teraz? 

Radny D. Kaszuba – Tak, teraz tak. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/131/2021 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy więc do kolejnego 

punktu porządku obrad w pkt III do pkt 2, mianowicie nabycia nieruchomości 

dot. działki położonej przy ul. Grabowieckiej o pow. 2 ha. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego 

Komisji o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca. Ten projekt uchwały również został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy Państwo mają pytania 

do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego Marka Giemzę. 

Radny M. Giemza – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Drodzy 

Goście! Zgodnie z informacją otrzymaną na komisji, działka zostanie zakupiona 

prawdopodobnie za 1 mln 600 tys. Patrząc, że to jest około 2 ha – to jest 80 zł  

za m
2
, jak za działkę nieuzbrojoną, bez dojazdu, graniczącą z cmentarzem, jest to 

bardzo wysoka cena. Dlatego zastanawia mnie to czemu tej działki nie kupiono 

wcześniej. Nie zastanowiono się nad tym wcześniej? Przecież teraz ceny 

nieruchomości są dosyć wysokie. Jest to cena na tyle wysoka, że gmina, jak do tej 

pory chyba nie wiem, czy kupowała w takiej wysokiej cenie działki. I inne 

pytanie – czy to nie spowoduje wzrostu cen pochówku na cmentarzu? Działka, 

która jest przedmiotem dzisiejszych obrad ma wystarczyć na 7-8 lat. Jest to też 

informacja, którą otrzymaliśmy na komisji. Stąd to moje pytanie, co dalej gmina 

planuje, bo 7-8 lat jest to bardzo krótki okres czasu, jeżeli chodzi tutaj o teren 

cmentarza. Wiadomo, jakie są w tej chwili czasy covidowe i on się dosyć szybko 

zapełnia. Co Gmina planuje dalej? Przejęcie ogródków działkowych, zakup 

innych działek, czy cmentarz w nowym miejscu? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Dariusza Kaszubę. 

Radny D. Kaszuba – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie 

Prezydenci! Szanowni Państwo! Generalnie mój głos był zbliżony bardzo  

do wystąpienia Kolegi Marka Giemzy. Po pierwsze, niepokoi mnie wysoka cena 

płacona za metr tej działki. Jednocześnie kwestia perspektywy 7-8 lat,  

to perspektywa bardzo krótka. Dlatego także ponawiam pytanie, co dalej  

w sytuacji, gdy należałoby chyba zastanowić się nad wytyczeniem przez gminę 

nowego miejsca pochówku. A sprawa druga, w której chciałbym zabrać głosu,  

to bardzo chciałbym podziękować Pani Naczelnik Annie Targowskiej za czytelną 

mapkę stanowiącą załącznik do tego projektu uchwały. Dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Arona Pietruszkę. Nie słychać Radnego Arona Pietruszki. Aron 

Pietruszka, nie słychać. 

Radny A. Pietruszka – Teraz słychać?  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Tak, teraz słychać. Proszę o zabranie 

głosu.  

Radny A. Pietruszka – Teraz słychać, bardzo fajnie. Tak mapka jest bardzo 

przejrzysta. Ja mam te same, te same obiekcje co moi przedmówcy jeśli chodzi  

o cenę zakupu, jeśli chodzi o czas tych 8-10. lat I trzeba by było się zastanowić 

nad nową lokalizacją nowego cmentarza. Cena jest bardzo wysoka, jak za taką 

działkę. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos? Proszę Radny Daniel Strojny. 

Radny D. Strojny – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Ja też na komisjach 

mówiłem o swoich jakby rozterkach w związku z tym cmentarzem. Chciałbym 

jeszcze dopytać, jaki koszt będzie uzbrojenia i przygotowania tej działki właśnie, 

żeby mógł spełnić rolę cmentarza? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby dopytać o coś? Nie widzę. Wobec powyższego proszę, Panie 

Prezydencie, czy inne osoby, które Pan wyznaczy o zabranie głosu?  

Wiceprezydent P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

Odpowiadając, myślę, że te pytania tutaj zadane przez radnych są bardzo 

podobne. Co do ceny zakupu działki, no, powiem tak, że negocjacje z siostrami 

zakonnymi trwały dość długo. Stąd i tutaj już na komisjach Pani Naczelnik Anna 

Targowska mówiła, że udało nam się około 30% uzgodnić tą cenę mniejszą, niż 

wynikała z operatu tutaj, który przedstawiły nam siostry zakonne. Czyli tutaj 

myślę, że staranność gminy w uzyskaniu jak najniższej ceny była dość wysoka. 

Natomiast 7-8 lat to jest szmat czasu. Zmienia się też preferencje w pochówku. 

Coraz więcej, myślę, że w tym czasie będzie też tutaj pochówków w formie tutaj 

spalenia - urn, co może ten okres pewnie wydłużyć. Chociaż w tej chwili też nie 

mamy pewności ile potrwa pandemia, gdzie jakby ta umieralność jest większa. 

Także na komisji Pani Naczelnik Targowska mówiła o tym, że tutaj jesteśmy 

zabezpieczeni ogródkami działkowymi, czyli tym terenem, który jest jakby 

równoległy do tej działki, którą gmina nabywa. I tutaj w przypadku jakiegoś 

takiego gwałtownego przyspieszenia umieralności, jesteśmy w stanie  

w miarę w szybkim czasie przekształcić ten teren, rozszerzając, jakby 

powierzchnię tutaj cmentarza. Tam mamy około 5 ha. Tutaj mamy  

– przypominam, kupujemy 2 ha, tam jest możliwy teren do uzyskania około 5 ha, 

czyli jakby analogicznie o kilkanaście lat myślę, że tutaj użyteczność tego miejsca 

byłaby wydłużona. No nie wiem czy są jeszcze jakieś pytania w tej sprawie? 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Czy ta odpowiedź Państwa zadawala, 

czy może jeszcze są jakieś dodatkowe pytania? Proszę Radny Marek Giemza. 
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Radny M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Ja bym tylko poprosił o takie 

dopracowanie Pana Prezydenta, bo tak jak zrozumiałem – czyli gmina planuje tu 

przejęcie ogródków działkowych, czy w związku z tym jakieś rozmowy  

z zarządem ogródków działkowych, czy z działkowcami były w tym kierunku 

prowadzone, żeby oni o tym wiedzieli, że takie są plany gminy. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Panie Prezydencie.  

Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński – To jest jakby alternatywa w momencie, 

kiedy faktycznie będziemy wiedzieć, że ten teren się zapełnia w taki sposób, który 

byłby krótszy od naszych planów. Natomiast, myślę, że to jest taka perspektywa 

na rozmowy i też nie ma co w tej chwili straszyć jakby działkowców, bo to jest 

jakby perspektywa przynajmniej rozmów w ciągu najbliższych tam, nie wiem  

– po 5 latach będziemy w stanie też stwierdzić, czy ten teren się zapełnia w taki 

sposób, jaki tutaj obliczaliśmy. Także tutaj, myślę, że na dzień dzisiejszy nie ma 

co stresować tutaj działkowców. Natomiast, to jest teren jakby alternatywny  

do tego, że w razie takiego jakiegoś większego zapotrzebowania na miejsce 

jesteśmy w dość szybkim czasie w stanie przygotować następny teren w obszarze 

cmentarza, gdzie to są jednak dużo mniejsze koszty, niż byśmy próbowali ten 

teren szukać gdzieś na zewnątrz, ponieważ jakby cały proces, wtedy 

uruchamiania nowego cmentarza jest dość długotrwały i też kosztowny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Proszę Radny Marek Giemza.  

Radny M. Giemza – Tak nie do końca mnie, Pani Przewodnicząca, ta odpowiedź 

satysfakcjonuje, ponieważ działkowcy też inwestują w te działki, stawiają altanki. 

Widzę, że ta działka tam, ogródki działkowe też się zmieniają, rozbudowują  

i jeżeli takie są plany gminy, to chyba powinni być poinformowani o tym, bo 5 lat 

to jest bardzo krótki okres. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Pan Prezydent 

Dominik Smoliński. 

Wiceprezydent – D. Smoliński – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jeżeli 

chodzi o ogródki działkowe, to w przypadku ogródków działkowych, jak również 

terenu cmentarza obowiązuje w tej chwili miejscowy Plan zagospodarowania 

przestrzennego, który docelowo cały teren cmentarza wraz z ogródkami 

działkowymi, a jest to miejscowy Plan uchwalony kilka lat temu, jest brane pod 

uwagę, jako rozbudowa cmentarza, więc wszelkiego rodzaju konsultacje 

prowadzone były przy wyłożeniu miejscowego planu. Tak więc, jeżeli chodzi  

o kwestię ogródków działkowych, to, to jest no informacja sprzed 6-7 lat – wtedy, 

kiedy ten Plan miejscowy był uchwalany. Oczywiście jeżeli chodzi o miejscowy 

Plan, został on przeniesiony później do Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego i również ujęty, jako potencjalne rozszerzenie 

cmentarza komunalnego. Jednakże z uwagi na to, aby nie, tutaj komplikować 

sprawy związanej z ewentualnymi odszkodowaniami dla właścicieli ogródków 

działkowych, jak i także odszkodowaniami z tytułu nieruchomości i gruntów  

na tym terenie. Ta uchwała dzisiaj pojawiła się tak, aby w pierwszej kolejności 
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zabezpieczyć tutaj teren w postaci 2 ha na te najbliższe kilka lat, aby kwestie 

związane z ogrodami działkowymi przenieść na termin późniejszy. Jak również 

kwestie związane z odszkodowaniami. Tak więc, nie jest to temat, który pojawił 

się nagle, a temat, który rzeczywiście funkcjonuje tutaj w dokumentach zarówno 

planistycznych, jak i w dokumentach uchwał Rady Miasta, a od lat kilku. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy już wszystkie pytania 

padły ze strony Państwa Radnych? No myślę, że tak, w takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej 

przy ul. Grabowiecki w Ostrowcu Świętokrzyskim o powierzchni 2 ha. 

Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Czeremcha 

Mateusz. Przechodzimy dalej. Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil, nie ma. Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 
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Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Nie ma 

Czeremchy. W takim razie również i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/132/2021 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały nr 3, zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i 

trybu udostępniania lokali użytkowych znajdujących się w obiektach 

Inkubatora Przedsiębiorczości i Centrum Biurowo-Konferencyjnego w 

Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Strategii  

i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Kamila Stelmasika o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego Marka 

Giemzę.  

Radny M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Panie Prezydencie! 

Zaproszeni Goście! Ta, jak i kolejna tutaj uchwała, dotyczy między innymi 

właśnie Inkubatora Przedsiębiorczości i stąd moje pytanie. Bo z informacji 

uzyskanych na komisji, wiem, że nie ma w tej chwili wolnych lokali  

w Inkubatorze. Z pkt. 5 kolejnej uchwały dowiadujemy się, że Inkubator, jego 

rola – inkubuje przede wszystkim przedsięwzięcia produkcyjno-usługowe  

– w szczególności o potencjale innowacyjnym, tzn. stanowiących rozwiązania 

technologiczne znane i rozpowszechniane w Polsce nie dłużej niż 5 lat, produkty 

lub świadczenia, usługi nowatorskie przynajmniej z punktu widzenia lokalnego 

rynku. I w tym również świadczy usługi ogólnobiznesowe wspomagające nowych 

przedsiębiorców. W okresie wsparcia w postaci tańszego lokalu, pomocy 

informatycznej, księgowej czy jeszcze innych form wsparcia, jakie powinni 

otrzymywać młodzi przedsiębiorcy w tym najtrudniejszym okresie dla każdej 

firmy, która jest w tym pierwszym czy drugim, czy trzecim roku działalności. 

Przedsiębiorcy powinni opuścić Inkubator i przenieść się na lokalny rynek 

nieruchomości, zwalniając miejsce dla nowo powstających firm. W dzisiejszej, 

bardzo szybko zmieniającej się rzeczywistości, czekanie kilka miesięcy, może lat 

nawet na wolny lokal, wskazuje wiele nowych startupów lub powstających firm  
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– na brak pomocy, chyba po to powstaje, wydaje mi się, jest stworzona.   

Po upływie 2-3 lat przedsiębiorcy powinni płacić cenę rynkową. A z informacji 

uzyskanych na komisji, to jest około tam nie wiem 6-7 czy 9 zł. Nie jest to cena 

rynkowa na obecnym rynku nieruchomości. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zapytać przy projekcie tej uchwały? Proszę więc, któregoś  

z Panów Prezydentów o wyjaśnienie Panu Radnemu, czy odpowiedź na pytania? 

Wiceprezydent P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! Tak, 

ja odpowiem tak, jak odpowiadałem na komisjach, że ja myślę, że ta cena przy 

tym standarcie lokali, które oferuje Agencja Rozwoju Lokalnego jest ceną 

rynkową, nie zapomnijmy, że do tych stawek, które były wymienione, trzeba 

doliczyć jeszcze VAT, podatek od nieruchomości i media, oczywiście. To już by 

przy tym standardzie lokali powoduje, że myślę, że to jest poziom cen 

rynkowych. Tym bardziej, że tutaj mam doświadczenia w ramach jakby OTBS-u. 

Natomiast, zgadzam się z Panem Radnym, że tych lokali powinno być więcej, 

żeby ten okres faktycznie inkubacji zakończony sukcesem powodował to,  

że te firmy powinny gdzieś funkcjonować na rynku takim niedotowanym, 

otwartym, wolnym, rynkowym. Natomiast, no miasto generalnie myślę, że ma 

braki w dostępności do takich lokali skierowanych dla przedsiębiorców 

niewielkich lokali, o też niewysokim standarcie, które by oferowały odpowiednią 

cenę. Natomiast, ja myślę, że co do cen, no to dla już po inkubacji te ceny  

w Agencji Rozwoju Lokalnego są takimi średnimi, zważając standard lokali, 

cenami rynkowymi, które funkcjonują w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

Radnych chciałby dopytać przy projekcie tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad i trybu udostępniania lokali użytkowych znajdujących się  

w obiektach Inkubatora Przedsiębiorczości i Centrum Biurowo- Konferencyjnego 

w Ostrowcu Świętokrzyskim. Przystępujemy do głosowania: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  
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Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda – Dudek  – Stwierdzam, że i tę uchwałę przy 

obecności 19 radnych podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia zasad i trybu udostępniania lokali użytkowych znajdujących się  

w obiektach Inkubatora Przedsiębiorczości i Centrum Biurowo- Konferencyjnego 

w Ostrowcu Świętokrzyskim (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/133/2021 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu Inkubatora 

Przedsiębiorczości w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego 

Komisji o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  
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do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

Inkubatora Przedsiębiorczości w Ostrowcu Świętokrzyskim. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz w dalszym ciągu 

nie ma. Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że i tę uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Regulaminu Inkubatora Przedsiębiorczości w Ostrowcu Świętokrzyskim (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/134/2021 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały dotyczącej określenia zasad i trybu udostępniania lokali 

znajdujących się w obiekcie Centrum Aktywności Obywatelskiej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. Projekt uchwały również był opiniowany przez Komisję 

Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Pana Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej określenia zasad i trybu 

udostępniania lokali znajdujących się w obiekcie Centrum Aktywności 

Obywatelskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz, nie ma  

w dalszym ciągu. Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Giemza Marek, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  
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Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że tę uchwałę również 

podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 

udostępniania lokali znajdujących się w obiekcie Centrum Aktywności 

Obywatelskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim. (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/135/2021 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski". Projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie komisje,  

a więc będę prosiła teraz Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii 

komisji. Przewodniczący Komisji ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Wiceprzewodniczący 

Komisji Samorządowej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda – Pani 

Przewodnicząca! Komisja Samorządowa pozytywnie zagłosowała nad projektem 

uchwały.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie przyjęła ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu. – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Przewodniczący Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

"Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski". Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremchy w dalszym ciągu nie ma, 

Mateusza. Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Aron Pietruszka. 

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. Sajda Włodzimierz 

Radny Wł. Sajda –Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 
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Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski" (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12  

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/136/2021 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt 

uchwały był również opiniowany przez wszystkie komisje Rady Miasta. Proszę 

więc Przewodniczących kolejno o zabieranie głosu. Przewodniczący Komisji  

ds. Rodziny.  

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Wiceprzewodniczący 

Komisji Samorządowej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda – Pani 

Przewodnicząca! Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Przewodniczący Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają uwagi, bądź 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę? 

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Duda Renata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca, jakieś problemy są, bo słyszę… 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Radny Aron Pietruszka, czy mnie 

słyszy?  

Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca, ja Panią słyszę. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Bo mi się wydaje, że zakłócenia, tutaj 

mam informację, że od Ciebie Aron wypływają.  

Radny A. Pietruszka – Zakłócenia ode mnie? 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Tak. 

Radny A. Pietruszka – Halo! Teraz słychać? 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – No, już teraz słychać. Teraz już 

dobrze. Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/137/2021 – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek  – Przechodzimy do następnego 

projektu uchwały dotyczącej ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Samorządową oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie nam opinii komisji. Proszę Wiceprzewodniczącego Komisji 

Samorządowej o zabranie głosu. Proszę Włodzimierza Sajdę o zabranie głosu  

w sprawie opinii komisji. 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca, 

przepraszam. Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Przewodniczący Komisji 

Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca. Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek  – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  
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do głosowania uchwały dotyczącej wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się.. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Mam nadzieję, że mnie słychać. Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Słychać. Renduda-Dudek Irena, 

jestem za. Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca! Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, uchwałę... 

Radny J. Wrona – Mogę, mogę? Bo się pomyliłem. Ja wstrzymuję się przy tym 

głosowaniu – Jerzy Wrona. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Nie. Niestety, nie ma takiej 

możliwości. Nie ma, niestety. Więc tak, uchwałę podjęliśmy 15 głosami za,  

przy 5 głosach wstrzymujących.  

 

Radni RM 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 5 głosach 

wstrzymujących podjęli uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/138/2021 – załącznik nr 17 do protokołu. 

 

9) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały dotyczącej diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  

dla radnych. Projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie Komisje. I będę 

teraz pytała Przewodniczących o opinie komisji. Jako pierwszy zabierze głos 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Giemza Marek. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Wiceprzewodniczący 

Komisji Samorządowej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda – Pani 

Przewodnicząca! Wiceprzewodniczący Komisji – na Komisji było pozytywne 

poparcie dla tego projektu uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata –  

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Przewodniczący Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego Mateusza 

Czeremchę. 

Radny M. Czeremcha – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Chciałbym prosić  

o wybaczenie za moją chwilową nieobecność. Miało to związek z awarią 

samochodu. Na szczęście już została awaria naprawiona. Odnośnie projektu 

uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży dla radnych. Chciałbym 
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zaznaczyć, że nikt radnych nie pytał, czy radni chcą taką podwyżkę diety 

otrzymać, ewentualnie w takiej wysokości. Ta podwyżka jest podwyżką bardzo 

wysoką i w moim odczuciu, w sytuacji mieszkańców naszego miasta, którzy 

osiągają niskie wynagrodzenia, no uważam, że ta podwyżka nie jest zasadna. 

Podobnie również, jak w poprzednim projekcie uchwały, gdzie no rozumiem,  

że nie mieliśmy zgody Pana Prezydenta, żeby taką uchwałę o wysokości 

wynagrodzenia Prezydenta podjąć. Także, no był to bardzo nie fortunny czas, 

Pani Przewodnicząca do głosowania, wynagrodzenia dla Pana Prezydenta.  

Nie wiem, być może Pan Prezydent sobie nie życzył takiej podwyżki. Nie wiem, 

czy Pani miała na piśmie.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Ale Panie Radny, jesteśmy  teraz przy 

pkt 9, a więc przy dietach. Tamten punkt już był, już jest za nami. Więc proszę  

o wypowiedź co do pkt 9.  

Radny M. Czeremcha – Dobrze. A więc zabiorę ponownie głos w sprawach 

różnych. Natomiast co do tego punktu uważam, że ta podwyżka jest stanowczo, 

stanowczo zbyt wysoka. Ona wynosi aż 60%. Ja nie spotkałem żadnego  

z wyborców w naszym mieście, który by w czasie pandemii tak wysoką 

podwyżkę wynagrodzenia otrzymał. Także, no to jest no co najmniej, co najmniej 

niefortunne, jak nie stosowne. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Proszę o zabranie głosu Radnego Arona 

Pietruszkę. 

Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie 

Prezydenci! Szanowni Goście! Ja nie traktuję diety, jako wynagrodzenia, bo nie 

jest to dla mnie wynagrodzenie. Po drugie, ja mogę mówić o sobie, że 90% mojej 

diety idzie na cele społeczne, charytatywne i 10% to idzie na jakieś paliwo  

po prostu, zwrot, itd. Nie wykorzystuję. Nie jest to dla mnie wynagrodzenie. 

Przypomnijmy tylko, że prawie 3 dekady nie były podnoszone diety radnych. 

Proszę zwrócić też uwagę, że to jest, ta uchwała jest uchwałą poniekąd 

następstwem ustawy, która przyszła do nas z góry, z Sejmu, prawda? To jest 

dokładnie z 17 września 2021 r. Chcę jeszcze raz zaznaczyć, to nie jest nasze 

wynagrodzenie. Ja mogę mówić o sobie i mówię o sobie. Moja dieta jest 

przeznaczona na cele społeczne i jest to udokumentowane nieraz w formach 

fejsbukowych. Niektórzy to nazywają lansem. Nie, to nie jest lans. To jest 

właśnie pokazanie tego, że moja dieta nie jest wynagrodzeniem i nie czerpię  

z tego korzyści, że ja się wzbogacam dzięki temu. Nie, proszę Państwa. Dzięki 

temu mam możliwość wspomagania różnych inicjatyw społecznych, 

obywatelskich i daje mi to szersze możliwości. Ja będę przy tej uchwale głosował 

"za". Dziękuję. A jeszcze mam tylko pytanie – Pani Przewodnicząca, może  

do Pani Sekretarz – a co w przypadku takim, jeśli któryś z radnych zagłosuje 

"nie" lub "przeciw"? Jakie będą następstwa tego? Dziękuję 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następstwa tego, o ile wiem, bo 

kiedyś byłam płacowcem i to się nie zmieniło – dostaną wszyscy. A więc, bez 
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względu na to, czy ktoś będzie "przeciw" czy "za", również tę dietę dostanie. I nie 

ma takiej możliwości żeby tej diety nie podjął. W związku z powyższym, jak się 

ktoś nie czuje moralnie w porządku, że jest to za duża kwota dla niego, przecież 

może poświęcić tą kwotę nadwyżki na jakiś cel wybrany przez siebie 

charytatywny. Nic nie stoi na przeszkodzie. Czy są jeszcze jakieś pytania?  

Radny Wł. Sajda – Ja mam.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Radny Włodzimierz Sajda. 

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca! Jakie tu jest zakłamanie ze strony ludzi 

radnych "Prawa i Sprawiedliwości". Jest dla mnie, że tutaj mówią, że za duże są 

diety i podwyżki, tak jak dla Prezydenta i dla radnych, Pani Przewodnicząca. To 

jak się odniosą się, jak wypłatę za 2020r. zwykły radny zarobił ponad 300 tys. 

Niech się odniosą. I jeszcze – czy jest, czy nie jest na radzie – otrzymują 

pieniądze. Otrzymują dietę bez potrąceń. Jakie to jest prawo moralne? Dziękuję 

bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś? Proszę  

o zabranie głosu Radnego Kamila Stelmasika. 

Radny K. Stelmasik – Dzień dobry. Jeszcze raz witam serdecznie. Pani 

Przewodnicząca! Taki głos może z mojej strony na początku. Mam wrażenie,  

że my generalnie w naszym kraju nie potrafimy rozmawiać o pieniądzach. Jest ten 

temat jakoś dla nas bardzo trudny, co przykładem też mieliśmy jeszcze chwilę 

temu na sesji Rady Powiatu, kiedy radni dopytywali nowego Pana Dyrektora o to, 

na jakim poziomie ustalił kwoty dla swoich doradców, których zatrudnił. Też nie 

mogliśmy się dowiedzieć tego. To jest dla mnie taki właśnie przyczynek do tego, 

że ciężko jest nam rozmawiać o pieniądzach. Ja kiedyś pracowałem przez ponad  

3 lata w kulturze anglosaskiej, gdzie ktoś idzie do pracy i znajduje pracę, i wie  

z góry, ile będzie za rok zarabiał i to nie jest dla nikogo tajemnicą. Chciałbym 

jeszcze powiedzieć, że przed tym głosowaniem, przed tym, że wiedząc, że ten 

temat na sesji stanie, a mając wielu znajomych w Polsce, którzy są radnymi  

od Pomorza po góry, zadałem to pytanie wielu znajomym, jak do tego podchodzą 

w miastach większych i mniejszych, powiatowych i nie tylko. I wielu mówiło 

wprost – korzystamy z tego, ponieważ praca społeczna jest trudna. Po wielu 

latach pracy społecznej czujemy wypalenie w jakimś sensie i te pieniądze są  

w jakimś sensie jakąś rekompensatą za naszą pracę, za wkład, za nasz trud 

kooperowania z obywatelami, z mieszkańcami, czy też nawet tak jak powiedział 

Kolega Radny Aron Pietruszka, wspomagając różnego rodzaju inicjatywy 

obywatelskie, wprost – żywym pieniądzem. Ja tylko pragnę przypomnieć,  

że te podwyżki, żadnych regulacji tak naprawdę tych wynagrodzeń, może nie 

wynagrodzeń, bo to nie jest prawdziwe wynagrodzenie, ale diet dla radnych nie 

było od 20 lat. A w 2001 r. najniższa pensja krajowa, to było 760 zł. W roku 2018 

dopiero ona wskoczyła na wymarzony, przekroczyła wymarzony poziom tych  

2 tys., kiedy się mówiło, że fajnie by było zarabiać te „dwa tysie”, a za chwilę 

będziemy mieli poziom 3 tys. 10 zł  od stycznia. Także, widzicie Państwo nic nie 

stoi w miejscu. Koszty życia drożeją. Natomiast, ta decyzja, którą dzisiaj 
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podejmiemy powinna być tak samo odważną, kolejną decyzją samorządowców, 

radnych. Już tu nie mówię o solidarności, bo kto się wstrzyma, to się wstrzyma, 

kto będzie przeciwny, to będzie przeciwny bez żadnego skutku, tak naprawdę,  

bo i tak, a mówiąc kolokwialnie – przelew na konto dostanie. Pamiętajmy,  

że robimy też to dla kolejnych radnych, którzy będą po nas, za jakiś czas i myślę, 

że to jest najważniejsze w tej sprawie. A miasto z tego co wiem, mieliśmy to 

tłumaczone na komisjach, stać na to i myślę, że wszystko będzie dobrze. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Dariusza Kaszubę. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! 

Szanowni internauci! Zgodzę się z Kolegą Radnym Stelmasikiem, rzeczywiście 

trudno jest rozmawiać o pieniądzach. To fakt. Z kolei wypowiedź Kolegi 

Radnego Czeremchy, który przypomina o sytuacji, w jakiej się wszyscy 

znajdujemy, też ma swoje uzasadnione racje. Natomiast nie pojmuję zupełnie,  

co się przywidziało jednemu z radnych, który mówi o wypowiedziach radnych 

Klubu "Prawa i Sprawiedliwości". Jako pierwszy z tego Klubu zabieram głos w 

tej sprawie, poniekąd ad vocem i stwierdzam, że przed Kolegą Radnym Sajdą nikt 

z radnych "Prawa i Sprawiedliwości" w sprawie projektu uchwały z pkt 9 głosu 

nie zabierał. Co do głosowania, mam nadzieję, że każdy zagłosuje tak, jak mu 

sumienie podpowiada i tutaj chciałbym to podkreślić. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. I chyba Radny 

Mateusz Czeremcha chciał zabrać głos. 

Radny M. Czeremcha – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! No, ja również tutaj 

jestem zaskoczony skandaliczną i zupełnie chybioną wypowiedzią  Pana Radnego 

Sajdy. To tylko przypomnę, że Pan Radny Sajda wielokrotnie zmieniał barwy 

polityczne. Po prostu dokonywał takich rejterad. I Panie Sajda z tym się trzeba 

zmierzyć. Ale zostawmy Pana Sajdę. Oczywistym jest, że dieta radnego nie jest 

wynagrodzeniem za pracę. Tutaj radny nie musi mi zwracać uwagi z racji 

chociażby mojego wykształcenia. Dobrze na ten temat, dobrze to wiem. 

Natomiast, chciałbym zauważyć, że w tej chwili płaca minimalna, która wynosi 

2800 zł brutto, to jest netto kwota zbliżona do tej kwoty, jaką radni Rady Miasta, 

po podjęciu tej dzisiejszej uchwały będą otrzymywać w ramach diety. Natomiast, 

ustawa o samorządzie gminnym mówi, że dieta jest rekompensatą za utracony 

dochód, zarobek radnego. I, no tutaj no to, trudno mi jest sobie wyobrazić żeby 

radny w sytuacji, kiedy są sesje zwoływane, no przeciętnie raz w miesiącu, 

czasami rzadziej, żeby w związku z obowiązkami radnego na sesji,  

czy na komisjach, żeby utracił dochody wyższe niż te 1 400 zł, jakie do tej pory 

szeregowy radny otrzymuje. No, stąd też uważam, że te pieniądze o wiele lepiej 

mogły by być wydane na rozwój naszego miasta. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję i Radny Aron Pietruszka 

jeszcze chciał zabrać głos, widzę. 
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Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca! Nie, już chyba wszystko co miałem 

do powiedzenia powiedziałem, może tylko powiem jeszcze, dopowiem tylko tyle 

– przegłosujmy tą uchwałę według własnego poczucia moralności, według 

własnego zdania. Ja mam taki pomysł, może jako radni, stwórzmy jakąś wspólnie 

w tej kadencji jakąś inicjatywę i zrzućmy się na jakiś dobry cel charytatywny,  

aby pomóc potrzebujące osoby albo osobę. Tyle, dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos?  

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca… 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Chciałabym merytorycznie, Panie 

Radny, żeby się odnieść do projektu uchwały. Już nie ad vocem, bo to już 

przedłuża tylko.  

Radny Wł. Sajda – Ale ja ad vocem, bo ja tego nie mogę odpuścić. Pani 

Przewodnicząca! Bo Pan Czeremcha – Radny Czeremcha zaatakował mnie,  

że barwy polityczne zmieniałem. Ja do żadnej partii nie należałem Panie Radny 

Mateuszu. Ja do żadnej partii nie należę i proszę, nie kłamać. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Te sprawy sobie Panowie 

wyjaśnicie w innym czasie. A teraz myślę, że przechodzimy już do głosowania 

projektu uchwały dotyczącej  diet...  

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca, przepraszam. Nie pozwolę, żeby 

radny o moralności Radnego Sajdy, który no naprawdę przeszłość miał różną, 

żeby mi zarzucał kłamstwo. Panie Radny Sajda słowa należy ważyć. Pan się 

posuwa za daleko. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – To już koniec tych wypowiedzi  

i koniec tych dyskusji między Panami, bo to po prostu jest niesmaczne. 

Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem przeciw. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem przeciw. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  
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Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda –Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem przeciw. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Słucham, bo nie słyszę? 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem przeciw 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur. 

 Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, uchwałę podjęliśmy  

14 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących.  

 

Radni RM 14 głosami za, przy 3głosach przeciwnych i przy 5 głosach 

wstrzymujących podjęli uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18  

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/139/2021 – załącznik nr 19 do protokołu. 

 

10) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały, mianowicie nr 10, zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Budżetu. 

Proszę Przewodniczących Komisji o zabranie głosu. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  
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Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/140/2021 – załącznik nr 21 do protokołu. 

 

11) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę więc Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Łata Mariusz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Panowie, tam Pan Wrona i Pan 

Czeremcha – nie zaduście się w tym samochodzie, czasami. Przechodzimy… 

Stwierdzam, że uchwałę tę podjęliśmy 19 głosami za, przy jednym głosie 

wstrzymującym.  

 

Radni RM 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy jednym głosie 

wstrzymującym podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/141/2021 – załącznik nr 23 do protokołu. 

 

12) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. To jest ten nowy projekt uchwały, który 

był dzisiaj wniesiony do porządku obrad. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę więc Włodzimierza Steca – Przewodniczącego Komisji 

o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  
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Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata –Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Wrona Jerzy, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

19 głosami za, przy jednym wstrzymującym. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
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Patrz uchwała Nr LIV/142/2021 – załącznik nr 25 do protokołu. 

 

13) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny, ostatni już z porządku 

obrad projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. I tutaj 

przypominam Państwu, że obowiązuje nowy załącznik nr 1 do projektu tej 

uchwały. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę więc 

Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec –  Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają pytania  

do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Przystępujemy 

do głosowania: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata 

Radna R. Duda – Renata Duda jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata –Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem… 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna, bo nie słyszałam. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że projekt uchwały 

podjęliśmy przy 19 głosach za i jednym wstrzymującym.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LIV/143/2021 – załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

Ad IV/ Informacja o stopniu realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020-2021 przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W ten sposób wyczerpaliśmy pkt III 

porządku obrad. Przechodzimy do pkt IV. Informacja o stopniu realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2020-2021 przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski (załącznik nr 28 do protokołu). I tutaj, jak ktoś z Państwa czytał 

szczegółowo materiały, to zauważył, że w materiale wkradł się błąd na str.3  

w pkt 2 "szkoły podstawowe" w tabeli w pozycji Publiczna Szkoła Podstawowa 

nr 4, "nauczyciele etaty" jest zapis 443,01, a powinno być 43,01. Proszę więc 

sobie to poprawić. I temat ten był przedmiotem obrad Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. Czy do tego materiału Państwo mają jakieś 

pytania? Nie widzę.   
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Ad V/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wobec tego zakończyliśmy już 

obrady dzisiejszej sesji. Dziękuję Państwu za dyskusję. Do widzenia i zamykam 

obrady LIV (54) nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

Do widzenia Państwu. 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 16.17. 

 

Protokołowały: 

 

Przewodniczyła: 

Marta Kamińska Przewodnicząca Rady Miasta 

Eliza Kaniewska Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Irena Renduda-Dudek 

 


